
 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 24. 6. 2004 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 24.6. 2004 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní všetci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Šuba O.-

pracovník OcÚ Nesvady, Nagy I. – pracovník OcÚ, Mátyus J. - riaditeľ VPS, Ing. Vrábel K. 

– vedúci ŠH, Ďurika T.-náčelník OP a pozvaní hostia.  

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v maďarskej  prítomných poslancov  ako aj divákov pri televíznych obrazovkách a oboznámil  

ich s programom jednania 21. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Navrhol do programu jednania do bodu rôzne zaradiť žiadosť p. Farkas Jána – Matrans 

o predĺženie nájomnej zmluvy. 

Požiadal poslancov aby sa k jeho návrhu vyjadrili, prípadne predniesli návrhy na doplnenie 

programu jednania. 

Nakoľko poslanci nemali k programu jednania iné pripomienky a návrhy, p. starosta dal 

hlasovať o doplnenom programe jednania OZ. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Ing. Takács Zoltán, Molnár Zoltán. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing.Miškovič Juraj, Mgr.Holková Gizela, Mládenczová I. 

P. starosta konštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Informatívna správa o investičných akciách obce Nesvady k 31. 5. 2004 

3. Informatívna správa za oblasť OBO a CO v podmienkach obce Nesvady 

4. Plán práce obecného zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky na II. polrok 2004 

5. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce k 31. 5. 2004 

6. Schválenie odmien funkcionárom obce za I. polrok 2004 

7. Rôzne:        

      -    Organizačné a finančné zabezpečenie Nesvadských dní – 2004 

      -    Žiadosť ZŠ Nesvady o prehodnotenie uznesenia OZ č. 19/2004-X.. 

      -    Ing. Ladislav Tóth – žiadosť o kompenzáciu nákladov 

      -    Branos, Nové Zámky - informácia 

      -    Ján Farkas – MATRANS – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy       

      -    Obec Imeľ – informácia – výpis z uznesenia  

      -    Balla František – žiadosť o zrušenie nájomnej zmluvy  

8.  Rozprava a interpelácia poslancov  



9.  Návrh uznesenia 

10.Záver 
         

 

 

J e d n a n i e : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

     Priložená k zápisnici. 

    P. prednosta predniesol kontrolu plnenia unesení a úloh. 

Nakoľko prítomní poslanci k prednesenej kontrole pripomienky ani dotazy nemali, p. 

starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

2. Informatívna správa o investičných akciách obce Nesvady k 31. 5. 2004 

Predkladá: Šuba O.- referent OcÚ 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – v súčasnej dobe sa obec s väčšími-menšími úspechmi zaoberá 

                     28 aktivitami. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje správu brať na vedomie a navrhuje 

           v budúcnosti naplánovať rekonštrukciu a modernizáciu verejného  

                           osvetlenia v obci z úsporných dôvodov. 

Ing. Takács – poslanecká skupina SMK – rozšírenie kanalizácia – 4. etapa – kedy boli  

                      vynaložené fin. prostriedky na vypracovanie projektovej dokumentácie. 

        - DOS a Dom tradícií – posl. klub  súhlasí s realizáciou stavieb, odznela však 

          otázka, či náklady na rekonštrukciu strechy Domu tradícií budú skutočne  

          tak vysoké, pretože poslanecký klub SMK počítal s nákladmi vo výške  

          800 tis. Sk. 

          Pri realizácii dokončení stavby Domu opatrovateľskej služby sa navrhuje,  

          aby stavbu realizovala firma, ktorá vyhrá verejnú súťaž. 

          Detské ihrisko – konštatoval, že je to dobrá správa, že 15. 7.2004 bude toto  

          ihrisko hotové. 

          Asi pri 10 akciách sa počíta s dofinancovaním stavieb z fondov EÚ, opýtal 

          sa na vyhliadky.  

          Poslanecký klub SMK naďalej doporučuje dodržať schválené poradie  

          priorít  tak, ako to bolo OZ schválené v novembri 2003. 

        P. starosta – ku kanalizácii – bola vypracovaná základná projektová dokumentácia, 

                            potom bola vypracovaná PD na 2. a 3. etapu z dôvodu, že každý rok bola  

                            podaná žiadosť o dotáciu zo štátnych fondov, pričom zásada bola, že ak sa  

                           dotácia žiada z fondu ŽP, na tú istú akciu nie je možné žiadať dotáciu v tom  

                            istom roku z vodného fondu. Preto sa projektová dokumentácia na  

                            kanalizáciu v obci rozpracovala na 2 menšie etapy. V súčasnosti sa  

                            vypracováva PD na 4. etapu. 

                            Na každú akciu je rozpočet vypracovaný. Sám považuje náklady na  

                            rekonštruciu Domu tradícií za vysoké. Rozpočet je však podrobne  

                            vypracovaný.U stavieb kde je možné žiadať finančné prostriedky z fondov  

                            EÚ, sa sledujú výzvy na podanie žiadostí. Čím viac žiadostí na dotáciu sa  

                            podá, tým je väčšia šanca uspieť. 100% úspešnosť však čakať nemôžeme. 

      Tendre sa budú vypisovať až po potvrdení financovania. V súčasnej dobe je  

                            podaná žiadosť o dotáciu z EÚ na zateplenie budovy ZŠ. 

                            Návrh rekonštrukcie verejného osvetlenia – navrhol urobiť prieskum  



                            o možnostiach rekonštrukcie a modernizácie a po technickom zhodnotení by  

                            bol na zasadnutie OZ podaný návrh na riešenie. V obci je 350 bodov VO  

                            o ktoré sa obec stará. 

Mgr. Becse – v zmluve o odpredaji pozemkov pre firmu Ferplast je uvedené, že fin.  

                      prostriedky získané z predaja pozemkov budú použité na rozšírenie technológie  

                      ČOV – aký je stav, 

- učiteľský byt – kedy bude dokončený, keď stavebné povolenie bude vydané 

do konca augusta – dokončenie rekonštrukcie bolo plánované do konca roku 

2003. 

P. starosta – k rozšíreniu technológie ČOV – ČOV zatiaľ kapacitne postačuje, bola podaná  

                     žiadosť na štátny fond a pokiaľ dostaneme od štátu fin. prostriedky, prečo by  

                     obec mala investovať vlastné fin. prostriedky. 

- K učiteľskému bytu – rozpočet bol predložený OZ a schválený, ale obec na  

  realizáciu zatiaľ nemá fin. prostriedky. Ak fin. prostriedky budú k dispozícii,       

  projekt bude zrealizovaný. 

Haris Z. – kanalizácia – navrhol vypracovať návrh-projekt za účelom motivácie občanov 

                 k pripojeniu sa na obecnú kanalizáciu. 

P. starosta – zákon hovorí, že prípojka je vlastníctvom občana, ktorú ani štát ani EÚ dotovať  

                    nebude. Kto nevyužije možnosť napojenia sa na kanalizáciu, je to možné brať  

                    ako priestupok na úseku ochrany životného prostredia. 

Ing. Takács – akciu podkrovné  byty nad zdravotným strediskom či je potrebné evidovať  

                       v pláne investičných akcií, keď obec nemá finančné prostriedky. 

P. starosta – keď bol vypracovaný projekt, boli iné podmienky financovania ako v súčasnosti. 

          Realizácia stavby bytov bola ponúknutá firme Ferplast, majiteľ však chce  

                     v prvom rade  dokončiť závod. Ideálne by bolo keby obec mohla tieto byty  

                     postaviť, v súčasnej dobe to však finančná situácia obce neumožňuje. 

           Pretože viacej pripomienok zo strany poslancov neodznelo, p. starosta dal  

                      hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

3. Informatívna správa za oblasť OBO a CO v podmienkach obce Nesvady 

Predkladá: prednosta OcÚ 

- priložená k zápisnici 

      Ing. Miškovič – na zasadnutí komisie výstavby odznela otázka ako je zabezpečené  

                                 vyrozumenie obyvateľstva v prípade výpadku dodávky el. energie,  

                                 k čomu v poslednom čase dosť často dochádza..  

           -  Doporučil text prílohy správy uverejniť v TXT obce z dôvodu  

              informovanosti občanov. 

Ing. Luca – v prípade výpadku dodávky elektr. energie budú občania vyrozumení  

                   prostredníctvom mobilného zariadenia polície. K častým výpadkom dodávky  

                   elektriny je dohodnuté ústne stretnutie s generálnym riaditeľom ZE. 

- Text prílohy správy bude zverejnený na TXT po dodaní opraveného 

zariadenia TXT a tak isto aj na videotexte. Tak isto bude text zverejnený v ZŠ. 

P. starosta – bolo by dobré porozmýšľať nad kúpu náhradného zdroja. Výpadky elektriny sú  

                     z dôvodu, že sieť v okolí nie je zrejme v najlepšom stave . Bude jednať  

                     s generálnym riaditeľom pretože je to aj v záujme obce z hľadiska výstavby  

                     priemyselného parku. 

Becse O. – doporučil zakúpenie náhradného zdroja, aby v prípade potreby bol k dispozícii. 

                   Doporučil predložiť cenové ponuky a návrh na riešenie na zasadnutie OZ. 

P. starosta – nakoľko viacej pripomienok zo strany prítomných neodznelo, dal hlasovať  



                     o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za.        

4. Plán práce obecného zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky na II. polrok 2004 

Predkladá: prednosta OcÚ a hlavná kontrolórka 

- priložené k zápisnici 

      Ing. Miškovič – navrhol augustové zasadnutie OZ presunúť na 2. september a taktiež  

                                správu o hospodárení škôl presunúť na 2. september. 

      P. starosta – nedoporučil správu o hospodárení škôl presunúť na 2. september, pretože  

                          školy majú prázdniny a rozpočet sa upravuje podľa stavu žiakov k 1. 9. 2004. 

      Ing. Miškovič – súhlasil s p. starostom a zároveň sa svojho návrhu vzdal. 

      P. starosta – dal hlasovať o presune augustového zasadnutia na 2. september. 

      Hlasovanie: 1 sa zdržal hlasovania, ostatní hlasovali za. 

      Pretože poslanci iné pripomienky a dotazy k predloženým plánom nemali, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

  

5. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce k 31. 5. 2004 

- priložená k zápisnici 

Ing. Takács – pripomenul, že do 30. 6. 2004 môžu ZŠ žiadať, aby školské kluby patrili pod  

                       ich správu. 

P. starosta – pokiaľ ZŠ sú právnickými subjektmi a majú charakter štátnej školy – je možné  

                     spojiť MŠ a ZŠ. Predtým školské kluby patrili k ZŠ. Nevidí problém v tom, aby  

                     základné školy prevzali školské kluby. Pracovníkov klubov dostali školy  

                     a financovanie klubov je prostredníctvom obce. 

                    Túto možnosť prejedná v pondelok na porade riaditeľov a o mesiac podá  

                      informáciu na zasadnutí OZ. 

Németh J. – na zasadnutí školskej rady ZŠ s VJM medzi inými odznela aj otázka, čo musia  

                    školy v tejto veci urobiť a čo ak sa žiadosť podá po termíne. 

P. starosta – sieť škôl vedie ministerstvo – je to formálny termín, aj priebežne môže  

                     ministerstvo školstva tieto žiadosti riešiť. Žiadosť je možné podať aj v tej forme,  

                     že termín je možné aj priebežne upresniť. 

Nakoľko iné dotazy a pripomienky zo strany poslancov k predloženej správe neodzneli, p. 

starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

6. Schválenie odmien funkcionárom obce za I. polrok 2004 

 Becse O., zástupca starostu obce – otvoril diskusiu k návrhu odmeny pre p. starostu. 

 Ing. Takács – poslanecký klub SMK  doporučuje  p. starostovi schváliť odmenu vo výške  

                        50%, zástupcovi starostu 50% a hlavnej kontrolórke obce tiež 50%. 

  Pretože zo strany poslancov  iný návrh neodznel, p. Becse dal hlasovať o odmene pre 

p. starostu vo výške 50%. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. starosta – sa poďakoval za prejavenú dôveru a dal hlasovať o odznelom návrhu na odmenu  

                    pre zástupcu starostu vo výške 50%. 

Hlasovanie: všetci za. 

          Potom p. starosta dal hlasovať o odznelom návrhu na odmenu pre hlavnú  

                     kontrolórku obce vo výške 50%. 

Hlasovanie: všetci za. 

Becse O. – na základe uznesenia č. 1/2003 bod 2. navrhol, aby poslancom bola vyplatená 30%  

                   odmena zo súčtu vyplatených odmien  za I. polrok 2004. 



Hlasovanie: všetci za. 

 Nakoľko od začiatku rokovania ubehli 2 hodiny, p. starosta vyhlásil 10 min. prestávku. 

Po prestávke sa pokračovalo v rokovaní OZ. 

 

7. Rôzne:        

      -    Organizačné a finančné zabezpečenie Nesvadských dní – 2004 

            - priložené k zápisnici 

P. starosta – doporučil prejednať program a rozpočet Nesvadských dní a návrhy na  

                     vyznamenania doporučil prejednať ako posledný bod jednania bez  

                     vysielania NTV. 

Németh J. – predseda kult. Komisie  informoval občanov pri TV-obrazovkách  

                    o programe podujatia. 

                  - Do návrhu uznesenia doporučil uložiť vypracovanie zmluvy o priateľstve  

                    s obcou Nagyigmánd k schváleniu v OZ. 

P. starosta – schválením programu Nesvadských dní sa zároveň schváli aj podpis zmluvy, 

                    Doporučil pripraviť text zmluvy na najbližšie OZ na schválenie. 

Ing. Miškovič – p. starostka obce Nagyigmánd oznámila, že im termín – sobota  

                          nevyhovuje, nedeľa ano. Doporučil p. Némethovi nadviazať kontakt 

                          so starostkou, príp. telefonicky sa dohodnúť na im vyhovujúcom termíne. 

Németh J. – nič nestojí v ceste tomu, aby sa vystúpenie a silové preteky konali v nedelu. 

                    Rockové divadlo doporučil zaradiť do programu na sobotu. 

Ing. Miškovič – z minuloročných skúseností nedoporučil spájať vyhodnotenie súťaže vo  

                          varení a súťaž o najkrajšiu predzáhradku. Vyhodnotenie oboch súťaží  

                          doporučil riešiť zvlášť. 

Németh J. – zásadne nie je proti, ale treba nájsť vhodnú príležitosť a miesto. 

P. starosta – navrhol súťaž o najkraušiu predzáhradku vyhodnotiť pred galaprogramom 

                     v nedeľu. 

                     Pretože iné pripomienky a dotazy zo strany prítomných neodzneli, p.  

                     starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania bod A/   

                     a B/.  

Hlasovanie: všetci za. 

 

      -    Žiadosť ZŠ Nesvady o prehodnotenie uznesenia OZ č. 19/2004-X. 

           - priložené k zápisnici 

P. starosta – ospravedlnil neprítomnosť riaditeľa ZŠ p. Podivinského, nakoľko je  

                    odcestovaný v Bratislave. 

Németh J. – komisia kultúry a vzdelávania bola žiadosťou p. riaditeľa zaskočená. 

                    Mgr. Holková bola za členku školskej rady delegovaná ako poslankyňa a nie 

                    ako pedagóg ZŚ s VJM spolu s p. Asztalos Jozefom a p. Martou Ryšavou. 

                    Komisia navrhuje OZ žiadosti p. riaditeľa nevyhovieť a ponechať  

                    rozhodnutie na Mgr. Holkovej, či mieni zotrvať vo funkcii delegáta OZ  

                    v školskej rade ZŠ slov. Navrhol do uznesenia OZ uviesť stanovisko  

                    komisie  kultúry a vzdelávania. 

Ing. Takács – poslanecký klub SMK konštatovalo, že Mgr. Holkovú delegovalo do  

                      školskej rady ZŠ slov. s čistými úmyslami a navrhujú OZ zamietnuť  

                      žiadosť riaditeľa ZŠ slov. Oprávnená kritika môže byť dôvodom na  

                      odvolanie, ale dôvody uvedené v žiadosti nezodpovedajú skutočnostiam. 

P. starosta – pedagogickému zboru ZŠ slov. nevadí osoba Mgr. Holkovej, ale že je  

                    pedagógom konkurenčnej školy. Veď ani v školskej rade ZŠ s VJM nie je  

                    pedagóg zo ZŠ slov. 



Becse Norbert – prečítal pre informovanosť občanov zdôvodnenie uvedené v žiadosti  

                           riaditeľa ZŠ v jazyku slovenskom a aj preložené do jazyka maďarského. 

Molnár Z. – sa opýtal či majú pedagógovia ZŠ slov. možnosť ovplyvniť zloženie školskej  

                    rady. 

P. starosta – nemajú vplyv na zloženie školskej rady, majú však právo vyjadriť svoje 

                     stanovisko formou podanej žiadosti. 

Mgr. Holková – osobne považuje za urážajúce formu jednania riaditeľa ZŠ slov, ktorý  

                           tento problém mohol vyriešiť osobne s ňou. 

                           Potom prečítala svoje stanovisko v reči maďarskej aj slovenskej. 

                           Na záver dodala, že uznáva dôvod uvedený v žiadosti, ale formu  

                           jednania považuje za urážajúcu. 

Ing. Miškovič – navrhol nemeniť rozhodnutie OZ a doporučil Mgr. Holkovej vzdať sa  

                           resp. nevzdať sa členstva v školskej rade. Rozhodnutie OZ nech ponechá  

                           na Mgr. Holkovej. 

Gál T. – v predloženej žiadosti je kritizované aj OZ. Je však toho názoru, že OZ sa usiluje  

              o dobré spolužitie občanov obce bez ohľadu na ich národnosť. 

              Dodal, že OZ nie je podriadené školskej rade ale opačne. Žiadosť považuje za  

              neprijateľnú.  

P. starosta – na žiadosť sa treba pozerať triezvo, netreba z toho robiť národnostnú otázku. 

                     Je pravdou, že žiadosť je nešťastne formulovaná. Je na Mgr. Holkovej, či  

                     svoje právo byť členkou školskej rady ZŠ slov. využije resp. nie. 

Becse O. – OZ nerieši národnostnú otázku, ale formu jednania  a OZ sa zastáva  

                   poslankyne, ktorá už 10 rokov obetavo pracuje pre blaho obce. 

P. starosta – osobne ho mrzí, že u riaditeľov je snaha komunikovať cez starostu obce. 

                     Tento nedostatok sa preukázal aj teraz. Úlohou obce bude dať tieto  

                     problémy na správnu mieru. Doporučil reagovať uznesením.  

Mgr. Holková – denne sa stretáva s p. riaditeľom, ktorý to mohol s ňou vyriešiť na  

                           pracovisku. 

P. starosta – OZ by mohla delegovanú členku školskej rady odvolať len v prípade, že by  

                     nebolo spokojné s prácou členky alebo by sa nezúčastňovala zasadnutí  

                     školskej rady. 

                     Pretože viacej pripomienok neodznelo, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

                     p. Németha, t.j. že OZ nezruší svoje uznesenie, ale na ňom trvá. 

Hlasovanie: 4 poslanci sa zdržali hlasovania, ostatní hlasovali za. 

   

    -    Ing. Ladislav Tóth – žiadosť o kompenzáciu nákladov 

         - priložená k zápisnici 

P. starosta – ako správca dane konštatoval, že spôsob kompenzácie nákladov s výškou 

                     dane z nehnuteľnosti nie je v súlade so zákonom, daň sa zaplatí, prípadne sa  

                     odpustí z hľadiska tvrdosti zákona. Akceptovať žiadosť je možné v podobe,  

                     že daň sa zaplatí a žiadateľovi sa poskytne finančná dotácia na vykrytie  

                     nákladov. 

Ing. Takács – poslanecký klub SMK navrhuje žiadosti nevyhovieť. 

 Pretože iné návrhy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu Ing. Takácsa. 

Hlasovanie za nesúhlas: všetci za. 

 

    -     Branos, Nové Zámky – informácia 

          - priložená k zápisnici 

K predloženej informácii prítomní nemali pripomienky a p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 



Hlasovanie: všetci za. 

 

      -    Ján Farkas – MATRANS – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy       

           - priložená k zápisnici 

P. starosta – oznámil, že p. Farkas v stredu svoje záväzky voči obci vysporiadal. 

Ing. Miškovič – navrhuje predĺžiť zmluvu do 31. 12. 2004 za pôvodných podmienok. 

Pretože iné návrhy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu Ing. Miškoviča. 

Hlasovanie: 1 sa zdržal hlasovania, ostatní hlasovali za. 

 

      -    Obec Imeľ – informácia – výpis z uznesenia  

           - fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – oznámil, že o ďalších krokoch bude obecné zastupiteľstvo priebežne  

                     informovať. 

                     Dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Balla František – žiadosť o zrušenie nájomnej zmluvy  

- fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – mesačné nájomné činilo 17 047,- Sk, nájomnú zmluvu žiada ukončiť k 30.6.2004 

                    P. Balla sa pri osobnom jednaní vyjadril, že je stratový a má finančné problémy. 

                    Záujem obce je, aby hotel slúžil komplexne, teda aj reštauračná časť. 

Becse O. – reštaurácia je súčasťou komplexu športovej haly – doporučil na 1-2 mesiace  

                  nežiadať od p. Ballu nájomné s tým, že by platil len režijné náklady, pokiaľ bude  

                  naďalej reštauráciu prevádzkovať. P. Balla doteraz riadne platil nájomné. 

Ing. Takács – počas 3-mesačnej výpovednej lehoty doporučil vypísať dražbu na prenájom. 

Németh J. – sa opýtal, či p. Balla pri výhodnejších nájomných podmienkach je ochotný  

                    reštauráciu naďalej prevádzkovať. 

P. starosta – p. Balla sa nevyjadril, lebo nebol pripravený na túto možnosť. 

                  - Konštatoval, že odzneli 2 návrhy – p. Becse – odpustiť nájomné – na akú dobu 

                                                                          - Ing. Takács – nová dražba – určiť podmienky 

Ing. Takács – žiadal zo strany OcÚ pripraviť kalkuláciu nákladov. 

P. starosta – osobne podporuje vyhlásenie novej dražby na prenájom, je to priehľadnejšie  

                     riešenie, kde by sa opäť mohol p. Balla prihlásiť. 

Haris Z. – doporučil nesúhlasiť s rozviazaním, vstúpiť do jednania s p. Ballom a pokračovať  

                 v zmluve za výhodnejších podmienok. 

Mgr. Holková – reštaurácia slúži pre zabezpečenie úrovne hotela a preto doporučila nájsť  

                          vhodnejšie riešenie. 

P. starosta – prečítal poslancom návrh uznesenia k tomuto bodu jednania, ku ktorému poslanci 

                    nemali pripomienky ani dodatky a potom dal o ňom hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

  

Rozprava  a interpelácia poslancov.         
  

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

Ing. Miškovič – navrhol pokračovať s výrubom topoľov na ul. Družstevná a aj v obci. 

- Pýtal sa na TXT, pretože chýba občanom a kedy končí zmluva s Termosatom. 

P. starosta – výrub topoľov – preverí sa stav v obci. 

                  - Prístroj TXT by mal byť na budúci týždeň opravený, odišla však aj celá databáza, 

                    plánuje sa rozšírenie o videotext. 



- Zmluva s Termosatom končí na budúci rok – je prísľub, že od septembra by sa 

počet TV-kanálov mal rozšíriť. 

Požiadal poslancov, aby predniesli na budúce jednanie OZ svoje predstavy 

s rozbehnutím a prevádzkovaním káblovej televízie obcou. 

Asztalos J. – preniesol potrebu odvodu dažďovej vody z Komárňanskej ulice. 

P. starosta – nakoľko je to štátna cesta, bude potrebné aby možnosť riešenia navrhol odborník. 

Gál T. – z dôvodu bezpečnosti cestnej premávky v obci doporučil obnoviť v obci vodorovné  

              dopravné značenia. 

Asztalos J. – predniesol potrebu pokosenia trávy-buriny pri autobusovej zastávke v Aňale  

                     a taktiež OZ schválilo osadenie lavíc do cintorína v Aňale a doteraz tam nie sú. 

Ing. Miškovič – školská rada pri ZŠ s VJM už zasadala, ako je to v iných školských  

                           zariadeniach, kto zvoláva prvé zasadnutie školskej rady. 

- Je vyhlásený konkurz na obsadenie funkcie riaditeľov ZŠ a MŠ – čo je  

      s CVČ. 

P. starosta – prvé zasadnutia školských rád zvoláva zriaďovateľ, t.j. starosta obce, zatiaľ bola  

                     zvolaná školská rada pri ZŠ s VJM z iniciatívy riaditeľa, ktorý zároveň doručil aj 

                     zoznam zloženia školskej rady. Ostatné školské zariadenia budú vyzvané na  

                     doručenie zoznamu členov ostatných školských rád. 

                     V CVČ je zatiaľ poverená riaditeľka, je otázne, či od nového školského roku  

                     dostane obec fin. prostriedky od štátu resp. nie. V tejto situácii nedoporučil  

                     vyhlásiť výberové konanie na obsadenie funkcie riaditeľa CVČ do doby, kým  

                     sa nevyjasní finančné zabezpečenie prevádzkovania CVČ. 

                     Každá ZŠ a MŠ obdržala podmienky výberového konania a v pondelok sa výzva  

                     uverejní aj v novinách a na internetovej stránke obce Nesvady. 

Becse N. – čo je s vedúcou školskej jedálne – tu sa vyhlasuje výberové konanie? 

P. starosta – na KŠÚ bol informovaný, že na túto funkciu nie je potrebné vyhlásiť výberové  

                     konanie. 

Ing. Takács – MŠ Hurbanova taktiež už zvolala prvé zasadnutie školskej rady. 

P. starosta – riaditeľka MŠ by mala doručiť zoznam členov školskej rady obecnému úradu. 

Iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta uzavrel diskusiu a opýtal  

sa návrhovej komisie, či má dodatok k uzneseniu z dnešného zasadnutia OZ. 

Ing. Miškovič oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá a považuje  

uznesenie z 21. zasadnutia OZ za schválené. 

P. starosta - konštatoval, že uznesenie z 21. zasadnutia obecného zastupiteľstva okrem bodu 

VII. C/, D/ a E/, je platné. 

P. starosta ukončil verejné zasadnutie OZ a pokračovalo sa v rámci neverejného zasadnutia 

v prejednávaní návrhu ocenení. 

Dal na zvášenie poslancov svoj návrh, t.j. p. Miškolczi verejnú funkciu nikdy nezastával 

a preto mu doporučil udeliť ďakovný list OZ. 

Németh J. – ale dosiahol dobré výsledky na poli kultúrnom. 

Ing. Takács – navrhol v zmysle Štatútu udeliť len 2 Ceny starostu obce a teda súhlasil  

                       s návrhom p. starostu. 

P. starosta – opýtal sa , či OZ schváli výnimku zo Štatútu a budú udelené 3 Ceny starostu a 

                     dal hlasovať. 



Hlasovanie: 1 za, ostatní proti. 

P. starosta konštatoval, že OZ svojím hlasovaním zároveň súhlasilo s preradením 

p.Miskolcziho medzi ocenených ďakovným listom OZ. 

Zároveň navrhol. MO Csemadok presunúť medzi ocenených ďakovným listom OZ, s čím 

poslanci taktiež súhlasili. 

P. starosta – dal hlasovať o upravenom bode VII. C/, D/ a E/. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Haris Z. – požiadal predsedu komisie kultúry, aby v budúcnosti 5 dní pred konaním OZ 

                 doručil poslancom návrh na ocenených. 

Németh J. – doručenie je možné, ale nedoporučil  žiadosti p. Harisa vyhovieť z dôvodu 

                    zabezpečenia tajnosti informácií o ocenených. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 21/2004 

zo dňa 24. 6. 2004. 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

správu o kontrole plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  v prednesenom znení. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e   

     informatívnu správu o investičných akciách obce Nesvady k 31. 5. 2004 v predloženom znení, 

B/ u k l a d á   pripraviť návrh na rekonštrukciu a modernizáciu verejného osvetlenia v obci za  

     spolupráce komisie výstavby. 

       Termín: 30. 9. 2004 

       Zodpovedný: Ing. Luca, prednosta OcÚ 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e   informatívnu správu o stave v ochrane a bezpečnosti obyvateľov  

a civilnej ochrane na území obce Nesvady v predloženom znení. 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

plán práce Obecného zastupiteľstva Nesvady a hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2004 

v doplnenom znení.  

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

informatívnu správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 5. 2004 v predloženom znení. 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e  vyplatenie odmien pre funkcionárov obce za I. polrok 2004 takto: 



1. starosta obce - 50% súčtu platov za I. polrok 2004, 

2. zástupca starostu obce -  50% súčtu odmien za I. polrok 2004, 

3. hlavná kontrolórka obce -  50% súčtu platov za I. polrok 2004, 

4. poslanci – 30% súčtu odmien za I. polrok 2004. 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e    

     informáciu o stave organizačného zabezpečenia Nesvadských dní 2004, 

B/ s c h v a ľ u j e    

1. program podujatia Nesvadské dni 2004, 

2. predložený návrh rozpočtu  podujatia Nesvadské dni 2004, 

C/ u d e ľ u j e:  

1. Cenu obce Nesvady v roku 2004 pre:  
       JUDr. Haris Jozef– narodený 28. 8. 1944, právnik, starosta obce Nesvady 

- nastúpil do služieb obce 7. 12. 1976 ako tajomník vtedajšieho miestneho národného 

výboru a od 27. 2.  1980 zastával funkciu predsedu MNV až do volieb v roku 1990, 

kedy bol zvolený do funkcie starostu obce. V službách obce pôsobí už viac ako 

štvrťstoročie. Je oddaný obci a obecnej spoločnosti, má veľmi veľké zásluhy v rozvoji 

obce v poslednom štvrťstoročí. Zastával a zastáva rôzne funkcie aj vo vyšších 

územných a správnych orgánoch, toho času je členom predsedníctva Združenia miest 

a obcí Slovenska. Jeho dlhodobé pôsobenie na čele obce je nezmazateľne zaryté do 

súčasnej tváre obce Nesvady. 

Cena obce sa mu udeľuje z príležitosti životného jubilea – 60. výročie narodenia. 

2. Cenu – Zlatý prsteň „Labore et concordia“: 

       Borbély Péter – narodený 4. 6. 1939, farár Rímskokatolíckej cirkvi v Nesvadoch 

- ako farár nesvadskej rímskokatolíckej fary začal svoje pôsobenie v obci 15. 2. 1992. 

Má značné zásluhy v aktivizovaní nesvadského katolíckeho cirkevného spoločenstva 

v poslednom viac ako desaťročnom období. Od začiatku svojho pôsobenia v obci žije 

bezprostredne spolu so svojou cirkevnou komunitou, jeho veriaci ho ctia a je popritom 

tak medzi nimi, ako aj medzi väčšinou ostatnej časti obyvateľstva populárny 

a uznávaný. Pripisuje sa jeho pôsobeniu v obci značné napredovanie vo vytváraní 

duchovných hodnôt. 

Zlatý prsteň „Labore et concordia“ sa mu udeľuje z príležitosti jeho životného jubilea 

– 65. výročie narodenia. 

  D/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     informáciu starostu obce o udelení Ceny starostu obce  v roku 2004 pre: 

1.    Mgr. Gličová Jarmila – narodená 2. 9. 1944, učiteľka 

- prišla do obce Nesvady ako učiteľka základnej školy s vyučovacím jazykom  

      slovenským v roku  1972  a odvtedy žije aj so svojou rodinou v Nesvadoch.  

      Okrem svojej pedagogickej činnosti za celé toto obdobie sa aktívne zapájala  

      a zapája do verejného života obce. Isté obdobie zastávala aj funkciu  

      podpredsedníčky vtedajšieho MNV a aktívne pracovala aj v miestnom zbore  

      pre občianske záležitosti. 

      Cena starostu obce sa jej udeľuje z príležitosti jej životného jubilea – 60.výročie  

      narodenia. 

2.    Keszi Ján – narodený 27. 1. 1944, zootechnik 

- až do volieb v roku 2002 dlhé roky pôsobil ako poslanec vtedajšieho miestneho 

národného výboru a ako poslanec obecného zastupiteľstva od volieb v roku 1990. Za 

celé toto obdobie sa aktívne zapájal do verejného života obce a má  svoje zásluhy 

v rozvoji obce v posledných desaťročiach. 

      Cena starostu obce sa mu udeľuje z príležitosti životného jubilea – 60.výročie  

      narodenia. 

 



E/ u d e ľ u j e : 

1.  - Ďakovný list OZ Nesvady pre: 

1.   Gyűrösiová Gizela – narodená 5. 4. 1939, dôchodkyňa, vedúca klubu dôchodcov 

- je dlhoročnou aktívnou vedúcou Klubu dôchodcov v Nesvadoch. Klub dôstojne 

prezentuje našu obec na rôznych spoločenských a kultúrnych podujatiach nielen 

v okolitých obciach, ale aj za hranicami nášho kraja ako aj v zahraničí a menovaná má 

v tom svoje značné zásluhy. 

Ďakovný list OZ sa jej udeľuje z príležitosti životného jubilea – 65. výročie 

narodenia. 

2.      Habara Tibor – narodený 1. 3. 1939, dôchodca, býv. veliteľ Dobrovoľného požiarneho 

                                     zboru v Nesvadoch 

- dlhé roky sa aktívne zapájal do činnosti Dobrovoľného požiarneho zboru v Nesvadoch 

a v rokoch 1984-1987 bol veliteľom požiarneho družstva a 7 rokov veliteľom 

Dobrovoľného požiarneho zboru v Nesvadoch. 

-  Má svoje zásluhy v chránení našich hodnôt, ako i v dobrej prezentácii našej obce 

s požiarnym družstvom na rôznych súťažiach. 

Ďakovný list OZ sa mu udeľuje z príležitosti životného jubilea – 65.výročie 

narodenia. 

3.   Koligyer János – narodený 1. 6. 1939, dôchodca, hudobník 

      -    už dlhé desaťročia je aktívnym členom hudobnej skupiny „Melodia club“ a je  

           jedným z najaktívnejších a populárnych hudobníkov v našej obci. Prezentoval  

           a prezentuje našu obec ako hudobník na mnohých podujatiach tak doma, ako  

           i v zahraničí. 

           Ďakovný list OZ sa mu udeľuje z príležitosti životného jubilea – 65. výročie narodenia. 

     4.    Szlamová Edita – narodená 18. 11. 1949, riaditeľka MŠ Hurbanova v Nesvadoch       

- odpracovala v školstve 36 rokov, z toho v Nesvadoch 22 rokov a ako riaditeľka 

materskej školy 19 rokov. Nakoľko sa jej podľa zákona končí funkčné obdobie 

a v budúcom roku sa chystá do dôchodku, už nemieni kandidovať na post riaditeľky 

na ďalšie obdobie. Svoju prácu  vykonávala vždy svedomite, obetovala svojej profesii 

a výchove viacerých generácií veľa aj zo svojho súkromia. 

Ďakovný list sa jej udeľuje z príležitosti ukončenia jej dlhého funkčného obdobia 

riaditeľky materskej školy. 

5.     Miskolczi Ján – narodený 17. 12. 1939, dôchodca, hudobník 

- bol zakladateľom hudobnej skupiny „Melodia club“ v Nesvadoch a toto hudobné 

teleso pod jeho nepretržitým vedením pôsobí už približne polstoročie. V hudobnej 

skupine sa vychovali generácie hudobníkov. Skupina v jednom období získala veľa 

závažných uznaní tak na domácich, ako aj na zahraničných pódiách. 

Ďakovný list sa mu udeľuje z príležitosti životného jubilea – 65. výročie narodenia. 

6.    Miestna organizácia CSEMADOK 

- už dlhé desaťročia vyvíja veľmi aktívnu a potrebnú kultúrno-vzdelávaciu činnosť 

v obci a je jedným z pilierov kultúrneho diania v obci. Úspešne prezentoval 

a prezentuje našu obec tak doma ako i v zahraničí. 

Pamätný list OZ pre miestnu organizáciu CSEMADOK sa udeľuje z príležitosti  

55. výročia založenia zväzu a miestnej organizácie. 

      

2. – Pozdravný list OZ Nesvady pre: 

1. Asztalos Gyula – narodený 3. 6. 1929, dôchodca, bývalý pedagóg 

- narodený v Nesvadoch, v povojnových rokoch bol so svojou rodinou vysťahovaný do 

Maďarska. Po svojich štúdiách bol dlhé roky profesorom, neskôr až do svojho 

odchodu do dôchodku zástupcom riaditeľa Gymnázia Erkel Ferenca v meste Gyula 

v Maďarsku. Jeho životná dráha - nesvadského rodáka -  môže byť príkladom aj pre 

súčasných nesvadčanov. 

Pamätný list OZ sa mu udeľuje z príležitosti životného jubilea – 75.výročie narodenia. 

 



2.    Dr. Haris József – narodený 14. 12. 1934, dôchodca, býv. univerzitný profesor 

- narodený v Nesvadoch, v povojnových rokoch vysťahovaný so svojou rodinou do 

Maďarska, odkiaľ neskoršie emigroval a vysokoškolské vzdelanie si získal už 

vtedajšom Západnom Nemecku. Dlhé roky, až do dôchodkového veku bol profesorom 

Poľnohospodárskej univerzity v Stuttgarde. Venoval sa aj vedeckej práci, viacero jeho 

publikácií sa objavilo v nemeckých odborných časopisoch. Jeho životná dráha - 

nesvadského rodáka - môže byť príkladom aj pre súčasných nesvadčanov. 

Pamätný list OZ sa mu udeľuje z príležitosti životného jubilea – 70. výročie  

narodenia. 

3.    Moravcsík Gejza – narodený 15. 6. 1939, dôchodca, bývalý riaditeľ ZŠ s VJM 

       za svoju obetavú pedagogickú činnosť pred piatimi rodmi obdržal obecné vyznamenanie Cenu    

          starostu obce Nesvady. Jeho pôsobenie je hodné verejného uznania aj po piatich rokoch. 

    Pamätný list OZ sa mu udeľuje z príležitosti životného jubilea – 65. výročie narodenia. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     žiadosť Základnej školy n ul. Komenského č. 21 v Nesvadoch vo veci prehodnotenia Uznesenia  

     OZ č. 19/2004-X. zo dňa 29. 4. 2004, 

B/ n e m e n í   uznesenie OZ č. 19/2004-X. písm. C/. 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

n e s ú h l a s í    

s preplatením nákladov spojených s výkopovými zemnými prácami na položenie PE potrubia pre 

zabezpečenie pitnej vody pre rodinný dom  v Aňalských záhradách č. 1823 vo výške 13 tis. Sk pre 

Ing. Ladislava Tótha bytom Aňala 1711, 946 51 Nesvady. 

X.  

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

prípis firmy Branos s.r.o., Viničná, Nové Zámky vo veci neuplatnenia dopadu úpravy výšky cien 

pohonných látok pri realizácii zberu TKO v obci Nesvady. 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s predĺžením nájomnej zmluvy č. 32/2003 pre Farkas Jána – MATRANS, Nesvady, Záhradná ul.  na 

prenájom priestorov na ul. Hollého č. 6 na dobu určitú do 31. 12. 2004. Výšku nájomného stanovuje 

na 5 000,- Sk mesačne. 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

výpis z uznesenia obce Imeľ č. 16/2004/7 zo dňa 3. 6. 2004, ktorým OZ obce Imeľ súhlasí so zámenou 

kat. územia Nesvady v zastavanej časti obce Imeľ za kat. územie obce Imeľ v hone Zomotva parc.č. 

3233/1, 3227, 3226, 3234. Výmera zámeny plôch bude upresnená geometrickým zameraním. 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s ú h l a s í   so žiadosťou p. Balla Františeka, bytom Martovce 190, o zrušenie nájomnej  

      zmluvy č. 17/2002, 

B/ u k l a d á    

1. obecnému úradu uplatniť 3-mesačnú výpovednú lehotu, 



2. prejednať ďalšie podmienky prenájmu reštauračnej časti športovej haly s nájomcom 

a na júlové zasadnutie OZ podať správu. 

            Termín: 29. 7. 2004 

            Zodpovedný: - za bod B/1. – prednosta OcÚ, Ing. Luca 

                - za bod B/2. - Haris Z.-predseda komisie poľn., miest.rozvoja 

                   a podnikat.aktivít 

         
  

P. starosta na záver poďakoval všetkým poslancom za účasť a ukončil 21. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

D.    a.    h. 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

      Ing. Zoltán Takács 

      Zoltán Molnár 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 

 

 

 

 

 


